

One copy per
staff member

21 February 1983

GATT Office Circular No. 262

I have decided that the Conference Affairs Division, with the exception of the Conference Unit and the Interpretation Unit, will no longer report to the Head of the Department of Conference Affairs and Administration, but will become the Session and Council Affairs Division and will report to the Director of the Office of Legal Affairs. The Conference Unit and the Interpretation Unit will report to the Head of the Department of Conference Affairs and Administration.

A. Dunkel
Director-General

Un exemplaire à chaque
membre du personnel

Circulaire intérieure du GATT n° 262

J'ai décidé que, à l'exception du Service des conférences et du Service d'interprétation, la Division des Conférences ne relèvera plus du Chef du Département des Conférences et de l'Administration, mais deviendra la Division des sessions et du Conseil et sera placée sous l'autorité du Directeur du Bureau des Affaires juridiques. Le Service des conférences et le Service d'interprétation relèveront du Chef du Département des Conférences et de l'Administration.

A. Dunkel
Directeur général